
Po ukinjenem ukrepu
v Študentskem centru
Na oklobrski seji skupščine so delegafi raz-

pravljali (pravzaprav je bilo razprave maJo) tudi
o poročilu o izvajanju ureditvenih ukrepov za
ukinitev ukrepa dnižbenega varstva v DO Stu-
dentski center v Ljubljani. In čeprav je bilo v
tem času veliko slorjenega ter razreieno mnogo
kJjučnih vprašanj in speljane zadolžitve skupšči-
ne, sprejet statul Studentskega centra, v teku pa
so priprave na uskladitev samoupravnih sploš-
nih aklov, je ie vedno prisotnih nekaj pro-
blemov.

Občinski izvršni svet se je v stališčih, ki jih je
posredoval skupščini zavzel za odločneje opozo-
rilo vsem delegatom sveta centra, saj ta organ
zaradi neprisotnosti predvsem delegatov druž-
benopolitične skupnosti težko deluje. To pa ve-
lja tudi za delegate študentov. Priporočil je, da
bo potrebno več naporov vložiti v razreševanje
problematike same prehrane (zagotoviti sistem
širitve zasedenosti zmogljivosti), prav tako bo
potrebno pripraviti program in določiti način,

kako se bodo domske kapacitete v počitniškem
času lzkoriščale v komercialne namene. Na po-
dročju domskega reda in kulture ter discipline
pa je potrebno takoj storiti korenite premike
predvsem v sodelovanju v študentsko konferen-
co ter pristopiti k ugotavljanju posledične odgo-
vornosti za nastalo stanje. Izvršni svet se je
zavzel tudi za uveljavitev večjega vpliva študent-
skega centra preko delegatskega sistema v repu-
bliški izobraževalni skupnosti. Sicer pa bi se ob
razreševaju problematike v študentskem centru
morali bolj angažirati skupaj z vodstvom tudi
ustanoritelj ter družbenpolitične skupnosti v
mestu in republiki. Tako bo moč ureditvene
sklepe skupičine do novega leta tudi uspešno
uresničiti. . . . . . .

V tem letu je bil v Študentskem centru zgra-
jen še en stolpič z 192 ležišči inje ie predan
uporabi.


